
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 21. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 51
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det faste forsknings- og udviklingstilskud til erhvervs-
akademier og professionshøjskoler fortsat fordeles på baggrund af STÅ for regnskabsåret 
2011? Der henvises til side 21 i rapporten ”Praksis ind i forskning – forskning ud i praksis: 
Ti år med forskning og udvikling ved professionshøjskoler og erhvervsakademier” udgivet 
af Danmarks Forsknings- og Innovationspolitiske Råd i maj 2023.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lise Bertelsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på lise.bertelsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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